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’s-Hertogenbosch 20-01-2020 

Beste bewoners van Boschveld en andere belangstellenden,  

Hierbij nodigen we U uit voor  het bewonersoverleg Boschveld op maandag  27 januari 2020  om 
19.30 uur in de het buurtcentrum van de BBS Zernikestraat 2.  

Agenda 
30. 1. Opening en mededelingen 

2. Goedkeuring verslag 25 november jl. en langslopen takenlijst (15 min) 
 (bijgevoegd als bijlage) 

3. Plannen EKP-terrein (40 min).  
Dit jaar worden de plannen uitgewerkt voor het EKP-terrein, Sonja de Jong 
(gemeente) zal vertellen over de plannen voor dat gebied.. SDK Vastgoed uit 
Eindhoven is de winnaar geworden van de aanbestedingsprocedure voor het EKP-
terrein (Expeditie Knooppunt PostNL), dat de gemeente samen met NS Vastgoed en 
TPG heeft uitgeschreven. Zie voor meer informatie https://www.denbosch.nl/nl/
projecten/spoorzone/ekp-terrein. De globale aanpak in 2020 wordt toegelicht.  

Ca 20.30 Pauze (15 min)  

4. Mededelingen OBB en vanuit de werkgroepen (10 min): 
 * Groen & Spelen 

* Schoon, heel & veilig 
* Verkeer & parkeren 
* Stedenbouw 
Planning bouw vlek 3 
Hoe lopen de procedures en wanneer start het bouwrijp maken, gevolgd door de start 
van de bouw. 
Informatieavond vlek 21 op 28 januari 19.00 
De voorgestelde plannen staan op de website van de gemeente, zie https://www.s-
hertogenbosch.nl/plannen/fase-1-vlek-21-boschveld-vervangende-nieuwbouw.html  

5. Kleine onderwerpen  
Wijk-, buurt- en dorpsbudget (15min) 
Waar is de subsidie in 2019 aan besteed? Wat zijn de criteria voor 2020? Een lid van 
de bewonersadviesgroep (BAG) geeft een toelichting Misschien zijn er wel ideeën. 

21.25  6. Rondvraag en sluiting (5 min) 

Na afloop is er een drankje aan de bar. We rekenen op uw komst.  
Tot ziens! 

namens het OBB bestuur,  
Johannes Lijzen en Mieke Haggenburg    

   bezoekadres:  Edisonstraat 28 
   postadres: Zernikestraat 2 
    5223 CD  ’s-Hertogenbosch 

   e-mail: info@obboschveld.nl  
   giro:NL03 INGB 0003274686 

t.n.v. Onafhankelijk 
Buurtplatform Boschveld 
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Verslag	Boschveldoverleg	25	november	2019 			
		
Aanwezig:			
Bewoners:	Mieke	Haggenburg,	Johannes	Lijzen,	Rob	Verschuur,	Liesbeth	Malsen,	Nicole	Pakker,	
Lonneke	Munnichs,	Ruud	Berlo,	Esmee	Meulenkamp,	Lisa	van	der	Steen,	Ellie	Jordans,	Miesjel	
van	Gerwen,	Janneke	Hermans,	Lian	Duif,	Lina	Eijlers,	Nina	Hagoort,	Jaap	Sonnevijlle,	Leidi	
Haaijer,	Bart	Oosterveld,	Ties	den	Engelsen	
BuurtmanBuurtvrouw:	Mieta	Oliemans,	Shivana	Eduards		
Gemeente:	Jasper	Maas,	Riekje	Bosch,	Elly	van	den	Hombergh	
Politie:	Bas	Boxtel		
Farent:	Wim	Smeets	
Copernikkel:	Eva	Sakkers			
Koo	Wijkplein:	Muna	Mohammed	
GGD:	Ingrid	Bodeutsch	
Avans:	Yasmin	El	Chimi,	Natasja	Liebregts	
		
Afwezig	met	kennisgeving	(zover	bekend):		
Bewoners:	Theo	Prins,	Saskia	Prins,	Ronald	van	Berkel,	Hannie	Borsetti,	Jeanne	van	der	Kallen,	
Lisette	van	Schijndel			
Gemeente:	Sonja	de	Jong		
	
Noot	dit	verslag	moet	nog	worden	goedgekeurd.	Eventuele	wijzigingen/aanvullingen	
worden	vermeld	in	het	verslag	waarin	ondersteund	verslag	wordt	goedgekeurd.		
		
1. Opening	en	mededelingen		
Rob	Verschuur	opent	de	vergadering	om	19.33	uur.	Er	zijn	geen	mededelingen.	

		
2. Goedkeuring	verslag	7	oktober	jl.	en	langslopen	takenlijsten	
De	vorige	keer	is	gesproken	over	een	proefafsluiting	van	de	Edisonstraat.	Het	verzoek	is	om	dit	
op	de	volglijst	te	zetten.			
Er	is	gesproken	met	aannemer	openbare	ruimte	en	deze	zal	beter	volgens	regels	werken	(Jasper	
Maas).	
Er	wordt	gewezen	op	het	gebruiken	van	de	‘buiten	beter’	app,	kan	via	telefoon.	
Riekje	vraagt	of	er	al	ervaringen	zijn	met	de	experimentele	afsluitingen	van	de	
Onderwijsboulevard.	Alleen	bij	de	eerste	variant	was	er	wat	meer	verkeer;	daarna	niet	veel	
verschil	gemerkt	in	de	wijk.	Alleen	bezoekers	Jumbo	lijken	‘jakkergedrag’	te	vertonen.			
Pagina	5:	er	is	wel	een	gesprek	met	wethouder	geweest,	maar	er	zijn	nog	geen	toezeggingen	over	
bomen	Boschveldweg	.	
		
Actielijst:		
Winkelcentrum:	er	is	voorlopig	geen	actie.		
Basisonderwijs:	onderzoek	loopt;	datum	naar	januari	2020.		
Acacia’s:	er	is	bezwaar	gemaakt,	maar	tot	nu	toe	is	er	geen	reactie	ontvangen.		
Illegale	stort:	Is	doorlopend,	naar	volglijst.	
Verbindingskast:	Komt	niet	in	Buys	Ballotweg,	maar	locatie	is	nog	niet	bekend,	naar	januari.			
Grenco/	Spark:	groenbakken	zullen	door	ondernemers/	BIM	worden	opgepakt.	Moet	wel	in	
overleg.	
Inboetronde:	is	geweest	en	er	is	nu	lijst	van	bomen	en	wat	nog	moet	worden	gecompenseerd.	
Kan	vervallen.	
		
Blokken	parallelweg:	blokken	kunnen	weg	nu	er	bloembakken	staan.	Jasper	Maas	zal	dit	
meenemen	naar	beheer.	
	
Met	deze	opmerkingen	worden	het	verslag	goedgekeurd.		
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3. Boschveld;	Actieplan	Sociale	Visie		
Elly	van	den	Hombergh	(gemeente)	geeft	een	toelichting	op	de	nieuwe	‘Sociale	visie’.		De	zes	
thema’s	zijn:	Sociaal	en	Veilig;	Samen	Wonen;	Samen	Leven;	Kinderen	en	Jongeren;	Taal	en	
Communicatie;	Ondernemend	Boschveld.	Graag	gaat	zij	samen	met	Riekje	Bosch	het	gesprek	
hierover	aan.			
	
Toelichting:	De	Sociale	Visie	is	aantal	jaar	geleden	opgesteld.	Periodiek	wordt	de	voortgang	
besproken	en	kunnen	bewoners	toevoegingen	doen.	De	voortgang	wordt	gedaan	op	basis	de	6	
thema’s;	deze	zijn	weer	onderverdeeld.	De	onderdelen	kunnen	goed	verlopen	(groen),	behoeven	
verbetering	(oranje)	of	slecht	verlopen	(rood)	
	
Sociaal	en	veilig:			
Armoede:	Oranje	
Financiële	problematiek	is	groot,	maar	er	is	wel	aandacht	voor.	De	vorige	keer	is	opgemerkt	dat	
de	gemeente	mensen	die	bij	hen	aanklopten	slecht	werden	geholpen.	Hier	is	een	behoorlijke	
verbetering	in	bereikt.	Buurtvrouwen	zijn	bij	WeenerXL	geweest	omdat	ook	hier	verbetering	in	
bejegening	mogelijk	bleek.	Die	is	ook	bereikt.		
Kinderen	in	armoede	kunnen	gebruik	maken	van	de	kledingbank.	Ook	Copernikkel	heeft	diverse	
initiatieven	ontwikkeld.	
Er	zijn	acties	die	ondernomen	worden	zoals	‘Doe	mee’	op	BBS;	er	is	initiatief	voor	
spreekuur	WeenerXL	in	Wijkplein;	project	Geld	en	Ik	(al	is	de	belangstelling	hiervoor	nog	
tegenvallend)	wel	is	in	de	diverse	taalgroepen	aandacht	voor	het	thema.			
Er	is	Power	Up	voor	schuldhulpverlening	bij	jongeren	met	schoolbus	‘Geld	moet	Rollen’	bij	
KW1c	(wel	werd	opgemerkt	dat	deze	naam	slecht	gekozen	is).	
Ideeën	voor	verbetering	zijn	welkom.	Door	de	deelnemers	van	het	Boschveldoverleg	worden	er	
een	aantal	ideeën	aangedragen:		

- Zet	Copernikkel/	Naaiatelier	in	
- Geef	aandacht	via	magazines	van	BrabantWonen/	Zayaz.	Bijvoorbeeld		

		
Ouderen/	zorgvraag/	eenzaamheid/	psychische	kwetsbaarheid	scoort	oranje	
Er	is	meer	behoefte	aan	ontmoetingsactiviteiten;	kan	binnen	bestaande	activiteiten		
Huiskamerproject	Westhoek	is	gestopt	wegens	te	weinig	animo.	Er	worden	wel	nieuwe	
activiteiten	opgestart.	Copernikkel	wordt	steeds	meer	een	ontmoetingsplek.	
		
Politiecijfers	scoort	oranje	
Fietsendiefstal	en	vernieling	vormen	nog	probleempunt,	meeste	andere	punten	verbeterd;	er	
zijn	minder	overlastmeldingen.	Er	is	veel	inzet	op	aanpak	overlast	zoals	jeugd,	verwarde	
personen	en	horeca.	In	bewonersoverleg	is	aandacht	voor	geluidsoverlast.		
Er	zijn	veel	klachten	uit	Veemarktkwartier;	autoverkeer	van	‘snelle’	bezoekers.	Ron	van	Gijn	is	
bezig	met	horeca.	Wegbeheerders	maken	scheurgedrag	ondergeschikt	in	cijfers.			
Bas	van	Boxtel	roept	bewoners	op	om	toch	overlast	te	melden	bij	de	politie,	ook	al	lijkt	het	alsof	
de	politie	er	niet	meteen	iets	mee	doet.	Melden	kan	ook	per	mail	naar	hem	(zie	Buurtkrant).	
		
Jeugd	/	signalering	trends	scoort	oranje	
Er	is	sprake	van	toenemende	straatcultuur/	criminaliteit.	Jeugdnetwerk	inventariseerde	wat	
nodig	is	voor	de	aanpak.		
Er	is	op	diverse	plekken	politie	inzet.		Verder	is	er	sport	actief,	Powerboys	–	girls,	Boxveld	fit,	
Fight2Create.	Er	is	plan	om	dit	in	heel	West	op	te	pakken.	Er	is	inzet	van	ambulant	jongerenwerk	
en	er	is	aanpak	voor	heel	West.	
		
	
	



	
 
 

Verslag	Boschveldoverleg	25	november	2019	 	
 

3 

OBBOSCHVELD 
 

 nafhankelijk 
UURTPLATFORM 

WIJKRAAD 

Samen	Wonen	
Illegale	stort	scoort	rood	
Illegale	stort	is	hardnekkig,	ondanks	bloemenveldjes	bij	containers	en	andere	acties.	
Meer	inzet	nodig	om	bijplaatsingen	tegen	te	gaan.	Extra	inzet	BrabantWonen	is	noodzakelijk.	
Maatwerk	is	nodig.	Overdracht	pasjes	blijft	onduidelijk	bij	verhuizingen.	Er	is	in	de	zeven	vlek	21	
flats	van	BrabantWonen	wel	extra	informatie	over	grofvuil	opgehangen.	Boetes	vermelden	op	
containers	(idee).	
		
Participatie	renovatie	nieuwbouw	scoor	oranje		
Vlek	21	geeft	onzekerheid.	Tijdelijke	bewoning	via	GAPPH	en	via	woonservice/	loting		
2e-lijns	bewoners	(‘bewoners	met	een	rugzakje’)	zou	moeten	in	samenwerking	met	Farent/	
Buurtvrouwen	(moet	nog	verbeteren).	
Privacy	(AVG)	is	vaak	een	probleem	bij	delen	gegevens	over	nieuwe	bewoners	die	ze	zouden	
willen	bezoeken.	Meer	aandacht	voor	ad	hoc	bewoning.	
Inzet	klussendienst	(idee).	
		
Samen	Leven	(scoort	groen	en	rood)		
Groen:	prettig	wonen	in	wijk,	maar	er	is	ook	toename	van	incidenten/	overlast	(=rood),	maar	dat	
lijkt	gerelateerd	aan	tijdelijke	bewoning.	Draagkracht	van	de	wijk	neemt	af	door	veel	
verhuisbewegingen	en	meer	mensen	met	en	rugzakje.	Mensen	met	rugzakje	moeten	begeleid	
worden	door	instelling	waar	ze	vandaan	komen.	Dat	is	nu	niet	het	geval		
Voorkomen	segregatie	door	inzetten	dorpsbudget	(BAG)/	pluspakketten	(BBS).		
		
Kinderen	en	Jongeren	scoort	groen	
Er	zijn	veel	activiteiten	zoals	Boxveld	Fit,	Club	Up,	huiswerkbegeleiding,	Plein	Actief,	Boschveld	
actief.	
Inzetten	op	startkwalificatie	door	passende	ondersteuning.	
Er	komt	een	uitbreiding	van	ambulant	kinderwerk	in	geheel	West.			
		
Ouderbetrokkenheid	scoort	groen		
Er	is	een	ouderinitiatief	al	zouden	meer	ouders	mogen	participeren.		
Zomer/	winterfeest,	oudercafé,	puber	inloop	(4West),	ouderkamer	(op	aanvraag)		
Streven	is	om	meer	kinderen	op	basisschool	te	krijgen.		
		
Plein	Actief/	huiswerkbegeleiding	scoort	groen		
Plein	Actief	is	sport	en	spel	inloop	voor	kinderen	van	4	tot	12	jaar	en	loopt	goed.		
Huiswerkbegeleiding	door	Farent	en	Copernikkel.	Er	is	wel	tekort	aan	vrijwilligers.	Voorgesteld	
wordt	te	denken	aan	galant/	KW1c	als	wervingsplek.	
		
Taal	en	Communicatie		
Taalachterstand	scoort	groen	
Er	zijn	diverse	initiatieven,	zoals	taalgroepen,	individuele	taalmaatjes,	taallessen.	Taalpunt	
(Helftheuvel)	en	inzet	laaggeletterdheid.	Wijkplein	kan	doorverwijzen.	Mannen	zijn	
ondervertegenwoordigd.	Er	is	nog	wel	behoefte	aan	meer	vrijwilligers.	
			
Ondernemend	Boschveld		
De	activiteiten	van	de	Copernikkel	scoort	groen	
Bij	de	Copernikkel	zijn	momenteel	diverse	activiteiten	aangesloten	(momenteel	11)	
Bewoners	Advies	Groep	(BAG)	beoordeeld	besteding	wijk-	en	dorpsgelden	
		
Riekje	Bosch	merkt	op	dat	er	weinig	aandacht	is	voor	gezondheid,	want	na	maken	wijkfoto	(door	
GGD)	lijkt	dit	een	ondergesneeuwd	thema.	Positieve	gezondheid	is	initiatief	van	GGD.	Ingrid,	
Johannes,	Shivana,	Ties	willen	dit	initiatief	voor	de	wijk	wel	oppakken.	De	GGD	plant	een	overleg.	
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Leerlingen	Avans	(aanwezig	bij	de	vergadering)	zijn	door	wijk	gelopen	en	hebben	bewoners	
gevraagd	naar	ervaringen.	Ze	merken	dat	er	een	gemengde	cultuur	is	en	overlast	van	dealen	en	
illegale	stort.	Verder	is	er	sprake	van	lichamelijke	armoede.	Om	dit	aan	te	pakken	zou	men	in	
gesprek	moeten	met	mensen,	want	vaak	gaat	het	om	individuele	aanpak.		
		
	Pauze		
		

2. Nieuwe	directeur	’t	Boschveld		
Anouk	Schipper,	die	sinds	september	de	nieuwe	directeur	is	van	de	basisschool	’t	Boschveld	stelt	
zich	graag	voor	en	vertelt	over	de	huidige	school	en	haar	toekomstvisie	(ze	is	alleen	bij	dit	
onderwerp	aanwezig).	
	
Sinds	1	augustus	is	ze	directeur	van	Kindcentrum	Boschveld.	Ze	komt	van	BBS	de	Haren	en	was	
daarvoor	leerkracht	in	Rosmalen.	BBS	heeft	jaarplan.	Ze	wil	komend	jaar	aan	de	slag	met	Kids	
mediawijsheid/	Kids	reporter.	Dit	zal	vanaf	januari	2020	gaan	draaien.	Kinderen	gaan	verslag	
doen	van	activiteiten	in	de	wijk.		
Andere	actiepunten	zijn	het	verder	uitwerken/	verdiepen	van	Unit	onderwijs.	Samen	met	
kinderopvang.			
Passend	onderwijs	blijft	rode	draad	in	onderwijs.	Ze	wil	ook	meer	communiceren	via	
Buurtkrant.	Wie	wat	meer	over	de	school	wil	weten,	kan	binnenlopen.			
Ze	voelt	zich	welkom	in	de	wijk.			
Momenteel	zitten	er	110	kinderen	op	school.	Ze	wil	de	school	ook	meer	in	beeld	brengen	van	
ouders	binnen	Boschveld.	Het	zou	mooi	zijn	als	school	naar	150-	160	kinderen	kan	groeien.			
Er	is	al	een	ouder	initiatief.	Tijdens	een	initiële	kennismakingsavond	waren	er	al	25	mensen	
aanwezig.	Goed	voor	herhaling.			
Veel	ouders	zijn	nog	onbekend	met	de	school.	Er	zijn	hier	en	daar	vooroordelen	zoals	veel	
aandacht	aan	taalonderwijs,	terwijl	dat	niet	veel	meer	is	dan	conform	curriculum.			
		
Nicole	Pakker	zegt	dat	de	Werkgroep	Groen	en	spelen	kinderen	wil	betrekken	bij	het	
onderzoeken	van	de	speelmogelijkheden	in	Boschveld.	Er	wordt	opgemerkt	in	dit	proces	ook	
Ilvie	van	Schijndel	(Raad	van	Beroepskrachten,	gemeente)	mee	te	nemen.	Jasper	Maas	merkt	op	
dat	in	Engelen	de	kinderen	een	presentatie	hebben	gegeven	over	speelmogelijkheden.	Er	is	bij	
de	BBS	ook	een	leerlingenraad.			
		
Meer	vergroening	schoolplein	(bomen)	is	een	wens	van	de	school;	er	is	een	subsidiepotje	voor	
groene	schoolpleinen	bij	provincie	‘Schoolpleinen	van	de	toekomst’.		
			

2. Voorstellen	informeel	ontmoeten	in	Boschveld	
Om	te	horen	wat	er	speelt	in	de	wijk	en	om	wijkgenoten	van	elders	in	de	wijk	te	spreken	wil	het	
OBB	op	één	of	twee	avonden	in	de	maand	een	koffie/thee	moment	plannen.	Wie	wil	hieraan	mee	
doen	om	te	zorgen	dat	er	in	elk	geval	een	paar	mensen	zijn	die	weten	wat	er	speelt?	Ook	andere	
ideeën	zijn	welkom!	In	elk	geval	te	starten	met	een	nieuwjaarsborrel	op	13	januari	19.30.		

		
Rob	Verschuur	geeft	aan	dat	binnen	OBB	het	idee	is	voor	een	soort	wijkcafé.	Zijn	hier	
suggesties	voor?		
Ingrid	Bodeutsch	geeft	aan	dat	klup	plus	weinig	aanloop	heeft.	Johannes	Lijzen	geeft	aan	dat	er	
iets	moet	komen	buiten	het	vergadermodel.	Als	idee	wordt	een	pubkwis	genoemd	door	Nina	
Hagoort.	
	
Vraag	is	of	er	wel	behoefte	aan	is.	De	avonden	zouden	vooral	informeel	moeten	zijn.	Ruimte	in	
BBS	wordt	als	kil	beschouwd.	Er	is	behoefte	aan	de	sfeer	van	een	wijkcafé.		
Denk	ook	aan	een	wijkspeurtocht.			
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6.			Mededelingen	en	werkgroepen			
*	Looproute	Brabanthallen	avond/nacht	evenementen		
Er	is	met	bewoners,	Libema	en	gemeente	gesproken	over	een	looproute	voor	avond	en	
nachtevenementen	langs	Nelson	Mandaleweg	via	een	trap	vanaf	het	talud	(moet	worden	
aangelegd).	Dit	neemt	overlast	bij	bewoners	Paardskerkhofweg	weg.	Zo	mogelijk	aanleg	in	
februari	2020.	Mensen	die	willen	meepraten,	kunnen	zich	melden	bij	OBB.	
		
*	Vlek	21	leefbaarheid	en	plannen	BrabantWonen		
Er	is	een	vertraging.	Over	2	weken	is	een	overleg	over	de	voorgestelde	plannen	met	OBB	en	
enkele	bewoners.	In	januari	is	een	voortzetting	via	een	informatieavond.	Bewoners	worden	nu	
niet	geïnformeerd,	wat	wel	zou	moeten	volgens	verhuisplan	dat	met	bewonerscommissie	is	
opgesteld.			
		
*	Ontwikkelingen	TPG-	terrein		
Er	is	een	aannemer	geselecteerd,	maar	dit	zit	nog	in	procedure	waardoor	de	aannemer	nog	niet	
bekend	is	gemaakt.	
		
*	Start	bouwrijp	maken	Vlek	3		
Is	vertraagd.	Bezwaar	op	bestemmingplan	is	niet	ontvankelijk	verklaard.	Er	is	nog	
onduidelijkheid	over	welke	bomen	de	gemeente	wil	kappen.	Ook	moeten	bomen	wijken	voor	
parkeerplaatsen.	Daarom	heeft	het	OBB	bezwaar	gemaakt	tegen	de	Omgevingsvergunning.		
		
*	Werkgroep	Groen	en	Spelen		
Het	groene	hart	krijgt	nu	steeds	meer	vorm.	Plannen	liggen	grotendeels	vast.	Er	is	een	wens	om	
speelaanleidingen	aan	te	brengen,	zoals	boomstammen,	randje	met	boompaaltjes.	Jasper	Maas	
geeft	aan	dat	dergelijke	elementen	wel	gekeurd	moet	worden.	Bij	hoogteverschillen	soort	
stormbaan	of	bruggetjes.	Treintje	van	boomstammen.	Klimboom.	Let	op	houdbaarheid	van	dit	
soort	natuurlijke	elementen.		Voorkomen	dat	honden	er	worden	uitgelaten.	
Eventueel	honduitlaatveld	met	houten	hek	en	wilgenpoort.			
Fitness	circuit	(idee	Bart	Oosterveld)	gaat	om	speelmogelijkheden	voor	volwassen	
		
Inboetronde:	Er	is	een	lijst	met	bomen	en	heesterlijst	komt	nog.	Er	worden	nu	al	bomen/	
heesters	geplant.	
		
Er	is	nu	overzicht	van	herplantplicht.	Er	moeten	in	dit	kader	23	bomen	geplant	worden	en	er	is	
potje	van	Prorail	vanwege	een	bij	de	aanleg	van	de	brug	gekapt	bosje.	Ideeën	zijn	welkom.		
Ingrid	Bodeutsch:	denk	aan	tiny	forest	of	schoolplein.		
		
*	Schoon,	heel	&	veilig		
Niet	besproken		
		
7.		Rondvraag	en	sluiting		
Ingrid	Bodeutsch	vraagt	naar	bekendheid	Thuis	Afgehaald’.	Een	aantal	mensen	is	hiermee	
bekend.	Gaat	om	een	project	waarbij	mensen	maaltijden	kunnen	afhalen	bij	bewoners	die	graag	
koken	om	zo	een	sociaal	contact	te	bewerkstelligen.	
		
Er	wordt	gevraagd	of	er	de	volgende	keer	naamrondje	gedaan	kan	worden,	vooral	voor	nieuwe	
bezoekers	is	onduidelijk	wie	wat	doet.	Een	naamkaartje	kan	ook.			
	
Janneke	Hermans:	Hoe	gaat	het	met	de	afspraken	die	gemaakt	worden	in	het	Boschveldoverleg.	
Kunnen	bewoners	ook	onderwerpen	aandragen	om	hier	te	bespreken?			
Antwoord:	Alle	bewoners	kunnen	onderwerpen	aandragen	om	in	het	Boschveldoverleg	te	
bespreken.	We	proberen	onderwerpen	te	selecteren	die	voor	een	grotere	groep	bewoners	van	
belang	is.	Het	Boschveldoverleg	is	echter	geen	plek	voor	inspraak	naar	activiteiten	van	de	
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gemeente,	die	kunnen	bewoners	wel	individueel	bij	de	gemeente	kenbaar	maken.	De	Wijkraad	is	
officiële	overlegorgaan	die	de	stem	voor	bewoners	wil	zijn	richting	diverse	organisaties.		
		
Er	is	geen	Boschveldapp		
		
Reparatiestraat	14	december	is	in	BAC		
		
Sluiting	om	21.56	uur	
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Actielijst  		
 Datum  		 Onderwerp  		 Afspraak  		 Streefdatum		
20160627	
20170517  		

Voortgang Winkelcentrum	
/ Handhaving	vergunningen  		

Kathy	van	Grinsven  		 Januari	2020		

20160523  		Mogelijke	parkeerdruk	als	gevolg	
plannen Grasso en	gebruik	EKP	door	
kunstacademie  		

Angelique Breukel/	Sonja	
de Jong	/ Werkgroep	
stedenbouw.  		

Januari	2020		

20170515  		Nagaan	wat	beantwoording	is	inzake	
acacia’s	Parallelweg  		

Jan	Winter  		 Januari	2020		

20180625  		Kijken	of	voorrangsregeling	voor	
bewoners	juist	wordt	toegepast in	fase	
2	verkoop  		

OBB  		 4e	kwartaal	2019		

20190121		
20190826		

Bespreken	inrichting	fase	2	en	3	Hart	
van	Boschveld		

Sonja	de	Jong/	G&S		 Januari	2020		

20190520		 Onderzoek	naar	kwaliteit	
basisonderwijs		

Riekje	Bosch,	
Marieke	Postulart		

Januari	2020		

20190701		 Vinden	locatie	verbindingskast	
glasvezel		

OBB		 Januari	2020		

20190826		 Inrichting	openbaar	gebied	Grenco		 Gemeente/	ondernemers/	
G&S		

Januari	2020		

20190826	 Plan	inrichting	Paardskerkhofweg	 ???	 April	2020??	
20190826		 Ideeën	voor	Klup	Plus	bekijken		 Yasine	Mami		 Januari	2020		
20191007		 Evalueren	resultaten	proef	afsluiten	

Onderwijsboulevard		
Gemeente/	Frank	van	
Weert		

Februari	2020		

20191125	 Aanpak	lichamelijke	armoede	 Werkgroep	 Juni	2020	
  		
Volglijst  		
  Datum  		 Onderwerp  		 Afspraak  		
20070416  		Politiecijfers Boschveldoverleg	per	kwartaal  		 Bas	van	Boxtel 		
20040713  		Cliënten/bezoekers	die	gebruik	maken	van	de	

service	van	het	wijkplein;	Jaarlijks	overzicht   		
Divers/	gemeentelijk	Meldpunt	
Schoon,	Heel	en	Veilig  		

20151130  		Melden	verdachte	situaties	bij	politie  		 Alle	bewoners  		
20151130  		Overleg	diverse	partijen	over	overlast	in Boschveld  		Riekje	Bosch;	doorlopend  		
20160229  		Toezicht	openbare	ruimte  		 Gemeente  		
20150703  		Parkeerregeling	per	deelprogramma  		 Gemeente   		
20160523  		Op-	en	afritten	stoepen	voor	rolstoelgebruikers  		 Liesbeth	van Malsen/	Koen	

Gijsbrechts  		
20161017  		Voortgang	aanpak	Sociale	visie  		 Allen  		
20170403  		Activiteiten	voor	ouderen  		 Allen  		
20170515  		Aanpak crowd support/	control,	verkeer	en	geluid	

bij	evenementen	Brabanthallen  		
Allen/	Peter Tolsma  		

20171016  		2	maal	per	jaar	gebruik	BBS	evalueren  		 Yassine	Mami/OBB  		
20180827 		 Volgen	ontwikkeling	EKP 		 Sonja	de	Jong 		
20190121		 Verbeteren	registratie	trajecten	bij	Wijkplein,	vooral	

het	afboeken	in	systeem.	Check	in	2020		
Wim	Smeets		

20190701		 Beheersen	illegale	stort	bij	verhuizingen		 Leefbaarheidsteam		
20191125	 Bespreken	mogelijke	afsluiting	Edisonstraat	

(verkeerstelling	enz.)	
Allen	

20191125	 Uitvoer	werk	openbare	ruimten	door	aannemer	 Jasper	Maas	
	


